
 

 
 

 
Finanšu komitejas ārkārtas sēdes  

protokols Nr. 1 
 

Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā    2025. gada 14. janvārī  
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 9.00. 

Kārtējā atklāta sēde sasaukta Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 
reglamenta Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: KARĪNA MIĶELSONE (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vecākā referente Linda Pavlovska. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 15 deputāti:  

komitejas locekļi: Sniedze Brakovska (LRA) (piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes 
videokonferences sarunu rīku), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa 
(JKP) (no plkst. 9.00 līdz plkst. 10.22 piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes 
videokonferences sarunu rīku, nav reģistrējusies dokumentu vadības sistēmā “Namejs”), 
Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP) (no plkst. 9.00 līdz 
11.00 piedalās klātiene, no plkst. 11.00 līdz 11.25 piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes 
videokonferences sarunu rīku, no 11.25 līdz 15.13 piedalās klātienē), Kristīne Lakševica (LRA) 
(no plkst. 9.00 līdz 12.00 piedalās klātienē, no plkst. 12.50 piedalās attālināti, izmantojot 
tiešsaistes videokonferences sarunu rīku), Jānis Leja (S), Gatis Miglāns (LZS), Raivis Pauls 
(LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP) (no plkst. 9.00 līdz 
12.00 piedalās klātienē, no plkst. 12.50 līdz 14.30 piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes 
videokonferences sarunu rīku). 

Personas, kurām sēdē dots vārds: 

Centrālās pārvaldes darbinieki: Everita Kāpa, Sarmīte Mūze, Guntis Porietis, Laila Raiskuma, 
Inga Reķe. 

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktors Lauris Bernāns, Ādažu 
novada pašvaldības policijas priekšnieks Oskars Feldmanis. 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 22. decembra 
noteikumos Nr. 11 “Ādažu novada pašvaldības atlīdzības noteikumi”” projektu. 

2. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 27. jūlija nolikumā 
Nr. 1 “Administratīvo aktu strīdu komisijas nolikums”” projektu. 

3. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 24. augusta 
nolikumā Nr. 31 “Ādažu novada pašvaldības Apbalvošanas komisijas nolikums”” projektu. 
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4. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 25. aprīļa nolikumā 
Nr. 16 “Ētikas komisijas nolikums”” projektu. 

5. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 23. augusta 
nolikumā Nr. 19 “Interešu izglītības programmu izvērtēšanas un mērķdotācijas sadales 
komisijas nolikums”” projektu. 

6. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 25. janvāra 
nolikumā Nr. 1 “Interešu izglītības un neformālās izglītības programmu komisijas 
nolikums”” projektu. 

7. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 22. jūnija nolikumā 
Nr. 21 “Koku izvērtēšanas komisijas nolikums”” projektu. 

8. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 23. novembra 
nolikumā Nr. 38 “Lauksaimniecības zemes darījumu komisijas nolikums”” projektu. 

9. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2018. gada 23. janvāra  
nolikumā Nr. 1 “Līdzfinansējuma vērtēšanas komisijas nolikums”” projektu. 

10. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 23. novembra 
nolikumā Nr. 39 “Medību koordinācijas komisijas nolikums”” projektu. 

11. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 23. novembra 
nolikumā Nr. 40 “Projektu uzraudzības komisijas nolikums”” projektu. 

12. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 23. marta nolikumā 
Nr. 11 “Starpinstitucionālās nepilngadīgo lietu komisijas nolikums”” projektu. 

13. Par pašvaldības 2025. gada budžeta projektu. 

1. Par noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 22. 
decembra noteikumos Nr. 11 “Ādažu novada pašvaldības atlīdzības noteikumi”” 

projektu 
(Laila Raiskuma) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2021. gada 22. decembra noteikumos Nr. 11 “Ādažu 
novada pašvaldības atlīdzības noteikumi. Informē, ka noteikumos tiek veiktas izmaiņas, 
precizējot piemaksas un to apmēru. 

*** 

Tehniskais pārtraukums no plkst. 9.00 līdz plkst. 10.00. 

*** 

Plkst. 10.22 A. DENIŅA atstāj sēdi.  

K. MIĶELSONE informē deputātus, ka Finanšu komitejas 2024. gada 18. decembra sēdē tika 
izskatīts jautājums par iespējamām izmaiņām amatpersonu un darbinieku 2025. gada 
mēnešalgu fondā, uzsverot, ka tiks samazinātas aizvietošanas un citas piemaksas, kā arī 
turpmāk darbs tiks apmaksāts tikai Iepirkumu, Administratīvajā, Ādažu novada pašvaldības 
Vēlēšanu, Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas, Pedagoģiski medicīniskajā 
komisijās. Uzsver, ka šo priekšlikumu deputāti vienbalsīgi atbalstīja Finanšu komitejas 2024. 
gada 18. decembra sēdē un, ņemot vērā, ka grozījumi pašvaldības domes 2021. gada 22. 
decembra noteikumos Nr. 11 “Ādažu novada pašvaldības atlīdzības noteikumi” ir tieši saistīti 
ar pašvaldības 2025. gada budžetā noteikto finansējuma apjomu, tiem ir jāstājas spēkā līdz ar 
pašvaldības 2025. gada budžeta pieņemšanu. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi),  KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 22. 
decembra noteikumos Nr. 11 “Ādažu novada pašvaldības atlīdzības noteikumi”” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. janvāra sēdē. 

2. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 27. jūlija 
nolikumā Nr. 1 “Administratīvo aktu strīdu komisijas nolikums”” projektu 

(Guntis Porietis) 

Informē, ka nolikumu projekti, kas tiek izskatīti no darba kārtības 2. līdz 12. jautājumam 
nosaka, ka turpmāk darbs minētajās komisijās netiks apmaksāts. Vērš uzmanību, ka nolikumu 
projekti ir saistīti ar pašvaldības domes 2025. gada budžetā noteikto finansējuma apjomu un 
tiem jāstājas spēkā līdz ar pašvaldības domes 2025. gada budžeta pieņemšanu. 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2021. gada 27. jūlija nolikumā Nr. 1 “Administratīvo 
aktu strīdu komisijas nolikumā”. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 27. jūlija 
nolikumā Nr. 1 “Administratīvo aktu strīdu komisijas nolikums”” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. janvāra sēdē. 

3. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 24. augusta 
nolikumā Nr. 31 “Ādažu novada pašvaldības Apbalvošanas komisijas nolikums”” 

projektu 
(Guntis Porietis) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2022. gada 24. augusta nolikumā Nr. 31 “Ādažu 
novada pašvaldības Apbalvošanas komisijas nolikums”.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 24. augusta 
nolikumā Nr. 31 “Ādažu novada pašvaldības Apbalvošanas komisijas nolikums”” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. janvāra sēdē. 

4. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 25. aprīļa 
nolikumā Nr. 16 “Ētikas komisijas nolikums”” projektu 

(Guntis Porietis) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2022. gada 25. aprīļa nolikumā Nr. 16 “Ētikas 
komisijas nolikums”. 

K. MIĶELSONE, J.LEJA, I. KRASTIŅŠ, G. PORIETIS, L. RAISKUMA debatē par Ādažu 
novada pašvaldības domes 2024.gada 28.decembra nolikumu Nr. 27  “Ādažu novada 
pašvaldības ētikas kodekss” (I. Krastiņš pauž viedokli, ka Ētikas kodekss ierobežo pašvaldības 
darbinieku vārda brīvību, ierosina pārskatīt Ētikas kodeksu, ņemot vērā sūdzības no pašvaldības 
darbiniekiem un novada iedzīvotājiem. Informē, ka šo nolikuma projektu neatbalstīs. L. 
Raiskuma vērš uzmanību, ka nav saņemts neviens iesniegums vai sūdzība par 2024. gada 27. 
decembrī pieņemto Ētikas kodeksu vai izstrādāto nolikuma projektu. K. Miķelsone aicina 
deputātu I. Krastiņu iesniegt rakstiskus priekšlikumus par grozījumiem Ētikas kodeksā.).  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Kristīne Lakševica (LRA), 
Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), 
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Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – 2 (Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S)), 
"Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 25. aprīļa 
nolikumā Nr. 16 “Ētikas komisijas nolikums”” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 22. janvāra sēdē. 

5. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 23. augusta 
nolikumā Nr. 19 “Interešu izglītības programmu izvērtēšanas un mērķdotācijas sadales 

komisijas nolikums”” projektu 
(Guntis Porietis) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2023. gada 23. augusta nolikumā Nr. 19 “Interešu 
izglītības programmu izvērtēšanas un mērķdotācijas sadales komisijas nolikums”.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 23. augusta 
nolikumā Nr. 19 “Interešu izglītības programmu izvērtēšanas un mērķdotācijas sadales 
komisijas nolikums”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. 
janvāra sēdē. 

6. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 25. janvāra 
nolikumā Nr. 1 “Interešu izglītības un neformālās izglītības programmu komisijas 

nolikums”” projektu 
(Guntis Porietis) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2024. gada 25. janvāra nolikumā Nr. 1 “Interešu 
izglītības un neformālās izglītības programmu komisijas nolikums”.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 25. janvāra 
nolikumā Nr. 1 “Interešu izglītības un neformālās izglītības programmu komisijas 
nolikums”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. janvāra sēdē. 

7. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 22. jūnija 
nolikumā Nr. 21 “Koku izvērtēšanas komisijas nolikums”” projektu 

(Guntis Porietis) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2022. gada 22. jūnija nolikumā Nr. 21 “Koku 
izvērtēšanas komisijas nolikums”.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 22. jūnija 
nolikumā Nr. 21 “Koku izvērtēšanas komisijas nolikums”” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. janvāra sēdē. 

8. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 23. novembrī  
nolikumā Nr. 38 “Lauksaimniecības zemes darījumu komisijas nolikums”” projektu 

(Guntis Porietis) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2022. gada 23. novembrī nolikumā Nr. 38 
“Lauksaimniecības zemes darījumu komisijas nolikums”.  
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Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 23. 
novembrī nolikumā Nr. 38 “Lauksaimniecības zemes darījumu komisijas nolikums”” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. janvāra sēdē. 

9. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2018. gada 23. janvāra 
nolikumā Nr. 1 “Līdzfinansējuma vērtēšanas komisijas nolikums”” projektu 

(Guntis Porietis) 

Informē par grozījumiem pašvaldības domes 2018. gada 23. janvāra nolikumā Nr. 1 
“Līdzfinansējuma vērtēšanas komisijas nolikums”.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2018. gada 23. janvāra 
nolikumā Nr. 1 “Līdzfinansējuma vērtēšanas komisijas nolikums”” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. janvāra sēdē. 

10. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 23. 
novembra nolikumā Nr. 39 “Medību koordinācijas komisijas nolikums”” projektu 

(Guntis Porietis) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2022. gada 23. novembra nolikumā Nr. 39 “Medību 
koordinācijas komisijas nolikums”.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 23. 
novembra nolikumā Nr. 39 “Medību koordinācijas komisijas nolikums”” projektu un 
virzīt izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. janvāra sēdē. 

11. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 23. 
novembra nolikumā Nr. 40 “Projektu uzraudzības komisijas nolikums”” projektu 

(Guntis Porietis) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2022. gada 23. novembra nolikumā Nr. 40 “Projektu 
uzraudzības komisijas nolikums”.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 23. 
novembra nolikumā Nr. 40 “Projektu uzraudzības komisijas nolikums”” projektu un 
virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. janvāra sēdē. 

12. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 23. marta 
nolikumā Nr. 11 “Starpinstitucionālās nepilngadīgo lietu komisijas nolikums”” projektu 

(Guntis Porietis) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2022. gada 23. marta nolikumā Nr. 11 
“Starpinstitucionālās nepilngadīgo lietu komisijas nolikums”.  

K.MIĶELSONE, G. PORIETIS, J. LEJA, R. PAULS, I. REĶE, O.FELDMANIS debatē par 
iespēju apmaksāt Starpinstitucionālās nepilngadīgo lietu komisijas (turpmāk – komisija) 
locekļu darbu (O. Feldmanis informē par komisijas funkcijām un pienākumiem un to apjomu. 
Uzsver, ka komisijas locekļu darbs nav viegls, līdz ar ko uzskata, ka  komisijas darbam jābūt 
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apmaksātam. Ierosina, ja pašvaldības 2025. gada budžetā nav nepieciešamo līdzekļu komisijas 
apmaksai, komisiju likvidēt un tās vietā atbilstoši Ministru kabineta 2017.gada 12.septembra 
noteikumiem Nr. 545 “Noteikumi par institūciju sadarbību bērnu tiesību aizsardzībā” (turpmāk 
– MK noteikumi) izveidot Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupu. I. Reķe uzsver, ka darbs 
komisijā notiek darba laikā, tādēļ nesaskata nepieciešamību nodrošināt piemaksas, aicina 
pašvaldību iestāžu vadītājus izvērtēt, kuri darbinieki varētu veikt MK noteikumos noteiktos 
pienākumus. G. Porietis informē, ka turpmāk komisijas protokolēšanas darbu nodrošinās 
pašvaldības Centrālās pārvaldes Administratīvās nodaļas darbinieks, kuram amata aprakstā ir 
norādīta šāda veida funkciju izpilde bez piemaksas. Pauž viedokli, ka O. Feldmanis var iesniegt 
rakstisku iesniegumu pašvaldības domei par nepieciešamību izveidot Bērnu tiesību aizsardzības 
sadarbības grupu.). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 23. marta 
nolikumā Nr. 11 “Starpinstitucionālās nepilngadīgo lietu komisijas nolikums”” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. janvāra sēdē. 

13. Par pašvaldības 2025. gada budžeta projektu 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo par pašvaldības 2025. gada budžeta projektu (pielikums). Informē, ka pamatbudžeta 
finanšu līdzekļu atlikums 2025. gada 1. janvārī  ir 6 694 243 euro, pamatbudžeta ieņēmumi 
61 794 402 euro un izdevumi 71 564 822 euro, plānotie aizņēmumi 6 608 118 euro un 
atmaksājamā summa Valsts kases kredītiem 3 467 035 euro. Iepazīstina deputātus ar 
plānotājiem budžeta sadalījumiem un informāciju, ka ieņēmumus no iedzīvotāju ienākuma 
nodokļa prognozes pārpildi varēs novirzīt pašvaldību saistību dzēšanai.  
 
K.  MIĶELSONE informē, ka pašvaldības 2025. gada budžeta projektā ir sagatavots 
priekšlikums par mazāku finansējuma apjoma piešķiršanu Līdzdalības budžetam, nekās tas tika 
plānots, ņemot vērā faktu, ka Latvijas Republikas Saeima, izskatot valsts 2025. gada budžeta 
likumprojektu, nolēma atļaut pašvaldībām līdz 2029. gadam līdzdalības budžetam atvēlēt 
mazāku finansējumu, nosakot, ka 2025. gadā jāparedz finansējums līdzdalības budžetam ne 
mazāk kā 0,1% apmērā no pašvaldības ieņēmumiem, 2026. gadā – ne mazāk kā 0,2%, 2027. 
gadā – ne mazāk kā 0,3% un 2028. gadā – ne mazāk kā 0,4%. Informē, ka iedzīvotāju lūgums 
izvērtēt iespēju palielināt minimālo 0,1 % piešķīrumu, pašvaldības 2025. gada budžetā 
līdzdalības budžetam tika pārskatīts un palielināts par 50% - atvēlot 0,15 % jeb 52 568 euro. 
Vērš uzmanību, ka pašvaldības 2025. gada budžeta sagatavošanas procesā regulāri notika 
sapulces, kuru laikā tika izskaidrota katra budžeta pozīcija un finansējuma sadalījums. Pauž 
nožēlu, ka ne visi pašvaldības domes deputāti spēja atrast laiku piedalīties minētajās sapulcēs, 
kā arī izsaka pateicību visiem, kas ņēma aktīvu dalību! Aicina deputātus nemaldināt 
iedzīvotājus, publiski izsakot neprecīzu informāciju par sagatavoto pašvaldības domes 2025. 
gada budžeta projektu.  

*** 

K. MIĶELSONE izsludina pusdienu pārtraukums no plkst. 12.00 līdz plkst. 12.50. 

*** 

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, G. MIGLĀNS, V. BULĀNS, L. BERNĀNS, G. 
KOZLOVSKA, K. DĀVIDSONE debatē par satiksmes drošību uz Kadagas ceļa (I. Krastiņš 
informē deputātus par 2024. gada 13. decembra iedzīvotāju vēstuli (reģ. Nr. ĀNP/1-11-
1/24/6878) par satiksmes dalībnieku drošību uz Kadagas ceļa. Aicina izvērtēt iespēju veikt 
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satiksmes drošības uzlabojumus un uzlikt metāla drošības barjeras, atdalot gājēju ceļu no 
braucamās daļas uz Kadagas ceļa. L. Bernāns pauž viedokli, ka šobrīd notiek projektēšanas 
darbi projektam “Jaunais plūdu projekts - 2.1.3.2. “Nacionālas nozīmes plūdu un krasta erozijas 
pasākumi” 1.daļa” (turpmāk – projekts), kura ietvaros plānots pārbūvēt Kadagas ceļu, 
paaugstinot to, ņemot vērā minēto, uzskata, ka uzlikt metāla drošības barjeras šobrīd ir 
nelietderīgi. Papildus informē, ka šobrīd ir izbūvēts metāla drošības barjeras pie Kadagas 
pirmsskolas izglītības iestādes “Mežavēji”. V. Bulāns pauž viedokli, ka vajadzības ir daudz 
vairāk, nekā pieejamā finansējuma. Uzsver, ka, izstrādājot pašvaldības 2025. gada budžeta 
projektu, tika ņemta vērā sabalansētu investīciju pieeja, lai nodrošinātu iespēju piesaistīt 
finansējumu projektu īstenošanai. Uzskata, ka šobrīd metāla drošības barjeru izbūve uz 
Kadagas ceļa par pašvaldības līdzekļiem ir nesaimniecisks risinājums, ja šos darbus ir iespējams 
veikt projekta ietvaros. K. Miķelsone vērš uzmanību par satiksmes drošības uzlabojumiem uz 
Kadagas ceļa, kas ietverti budžeta projektā, kā arī skaidro deputātiem ceļu programmā ietverto 
pasākumu plānu, kas paredz ceļu un ielu seguma, tiltu infrastruktūras un vides uzlabošanu, kā 
arī jauna veloceliņa un stāvlaukuma izbūvi. Informē, ka īpaša uzmanība tiks pievērsta ceļu 
segumu dubultās virsmas apstrādei, paredzot tam lielāku finansējumu nekā iepriekš. Informē, 
ka tiks izstrādāti būvprojekti Smilšu ielai Carnikavā un Krastupes ielai Ādažos, kā arī uzsākti 
attiecīgie būvdarbi.). 

J. LEJA rosina atkārtoti skatīt pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra lēmumu Nr. 515 
“Par pašvaldības amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2025. gadā”.  

V. BULĀNS iebilsts atkārtoti izskatīt minēto lēmumu, jo deputāti jau ir nobalsojuši un 
atbalstījuši to pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra sēdē.  

K. MIĶELSONE aicina deputātus balsot par deputāta J. Lejas priekšlikumu atkārtoti skatīt 
pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra lēmumu Nr. 515 “Par pašvaldības amatpersonu un 
darbinieku mēnešalgām 2025. gadā”. 

Plkst. 14.30 J. VAIVADS atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 3 balsīm "Par" (Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S), Raivis Pauls (LZS)), 
"Pret" – 9 (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), 
Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Kristīne Lakševica (LRA), Karīna Miķelsone 
(LRA), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA)), "Atturas" – 1 (Gatis Miglāns (LZS)), 
(Arta Deniņa (JKP), Jānis Vaivads (LZP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Neatbalstīt atkārtota pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra lēmuma Nr. 515 “Par 
pašvaldības amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2025. gadā” izskatīšanu.  

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, G. PORIETIS, V. BULĀNS debatē par iespēju rast 
papildu finansējumu līdzdalības budžetam (I. Krastiņš informē, ka šā gada 13. janvārī ir saņemti 
iesniegumi no Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/25/286) un no 
Ādažu pilsētas padomes (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/25/283), kurā tiek aicināts saglabāt pašvaldības 
domes 2024. gada 28. novembra saistošo noteikumu Nr. 53/2024 4. punktā noteikto pieejamo 
finansējuma apjomu: gan kopējo (vismaz 0,5 % apmērā no pašvaldības vidējiem viena gada 
iedzīvotāju ienākuma nodokļa un nekustamā īpašuma nodokļa faktiskajiem ieņēmumiem), gan 
viena projekta finansēšanai pieejamo finanšu apjomu – no 10 000 līdz 50 000 euro (ieskaitot 
pievienotās vērtības nodokli). Pauž viedokli, ka plānoto finansējumu Jūras iela 4 ēkas 
demontāžas projektam  67 000 euro apmērā nepieciešams novirzīt līdzdalības budžetam, jo 
uzskata, ka ēka Jūras ielā 4, Carnikavā ir jānodod kopienu interešu vajadzībām.  K. Miķelsone 
informē, ka šajā sēdē jau tika skaidrota informācija par līdzdalības budžeta finansējumu, kas ir 
palielināts. Vērš deputāta I. Krastiņa uzmanību, ka ēka Jūras ielā 4, Carnikavā sākotnēji tika 
iegādāta ar mērķi to nojaukt, jo Carnikavas pagastā novada Attīstības plānā šis zemes gabals ir 
daļa no izglītības kvartāla attīstības infrastruktūras. Šobrīd, ņemot vērā ēkas Jūras ielas 4 slikto 
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tehnisko stāvokli un plānotās izglītības kvartāla attīstības ieceri, pašvaldības dome lēma par 
iespēju nojaukt to, kā arī izvērtē iespēju uz projekta laiku izveidot satiksmes organizācijas 
izmaiņas un pagaidu autostāvvietu, saistībā ar plānoto Smilšu ielas rekonstrukciju 2026.gadā. 
Uzsver, ka satiksmes organizācijas izaicinājumi un Smilšu ielas rekonstrukcijas darbu laikā 
paredzamie ierobežojumi aktualizēja ēkas Jūras ielas 4 teritorijas nozīmīgumu. Pauž viedokli, 
ka šāds lēmums ir saimniecisks, jo pagaidu ieguldījumi ēkas Jūras ielas 4 remontā būtu 
nesamērīgi lieli, ņemot vērā faktoru, ka ēka paredzēta nojaukšanai. Vērš uzmanību, ka 
pašvaldība ir strādājusi pie tā, lai rastu telpu iespējas Carnikavā kopienu interešu vajadzību 
nodrošināšanai, informē, ka šobrīd norit darbs pie Blusu kroga projekta realizēšanas ieceres. Ir 
uzsākta pirmā būvniecības kārtas realizācija. Vērš uzmanību, ka 2025. gadā paredzēti fondu un 
pašvaldības budžeta līdzekļi ½ miljona euro apmērā ilgtspējīgam un funkcionālam 
risinājumam.). 

K. MIĶELSONE rosina balsot par sagatavoto pašvaldības 2025. gada budžeta projektu, kurā ir 
iestrādātas izmaiņas, ka līdzdalības budžetam tiks atvēlēti 52 568 euro.  

I. KRASTIŅŠ ierosina plānoto finansējumu Jūras iela 4 ēkas demontāžas projektam  67 000 
euro apmērā novirzīt līdzdalības budžetam.  

E. KĀPA skaidro, ka atbilstoši pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija reglamenta Nr. 2 
“Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” (turpmāk – reglaments) 21. punktam vispirms 
mutiski balso par labojumu pieņemšanu un tikai pēc tam mutiski balso par priekšlikumiem to 
iesniegšanas secībā. 

K. MIĶELSONE aicina deputātus balsot par sagatavoto pašvaldības 2025. gada budžeta 
projektu, kurā ir iestrādātas 50% palielinājums līdzdalības budžetam, kopā paredzot 52 568 
euro.  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Kristīne Lakševica (LRA), 
Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), 
Arnis Rozītis (LRA)), "Pret" – 2 (Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S)), "Atturas" – nav, (Arta 
Deniņa (JKP), Jānis Vaivads (LZP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt līdzdalības budžetam pašvaldības 2025.gada budžetā atvēlēt 52 568 euro.  

K. MIĶELSONE informē, ka atbilstoši reglamenta 21. punktam deputāta I. Krastiņa 
priekšlikums par  plānoto finansējumu Jūras iela 4 ēkas demontāžas projektam  67 000 euro 
apmērā novirzīšanu līdzdalības budžetam netiek virzīts uz balsošanu.  

K. MIĶELSONE rosina balsot par sagatavoto pašvaldības 2025. gada budžeta projektu, kurā ir 
iestrādātas izmaiņas, ka līdzdalības budžetam tiks atvēlēti 52 568 euro.   

J. LEJA rosina Ķiršu ielas pārbūves finansējumu 345 000 euro apmērā novirzīt līdzdalības 
budžetam.  

K. MIĶELSONE aicina deputātus balsot par sagatavoto pašvaldības 2025. gada budžeta 
projektu, kurā ir iestrādātas 50% palielinājums līdzdalības budžetam, kopā paredzot 52 568 
euro. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Kristīne Lakševica (LRA), 
Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), 
Arnis Rozītis (LRA)), "Pret" – 2 (Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S)), "Atturas" – nav, (Arta 
Deniņa (JKP), Jānis Vaivads (LZP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt līdzdalības budžetam pašvaldības 2025.gada budžetā atvēlēt 52 568 euro. 
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K. MIĶELSONE informē, ka atbilstoši reglamenta 21. punktam deputāta J. Lejas priekšlikums 
par plānoto Ķiršu ielas pārbūvei finansējumu 345 000 euro apmērā novirzīšanu līdzdalības 
budžetam netiek atbalstīts.  

V. BULĀNS vērš uzmanību, ka pašvaldības 2025. gada budžets turpmāk tiks pārskatīts Finanšu 
komitejas sēdēs, un ierosinātie jautājumi, kas skar līdzdalības budžetu, tiks ņemti vērā. Aicina 
deputātus atbalstīt pašvaldības 2025. gada budžeta projektu.   

K. MIĶELSONE vērš uzmanību, ka pašvaldības 2025. gada budžets tiks rūpīgi pārskatīts 
turpmākajās Finanšu komiteju sēdēs, ņemot vērā esošās investīcijas un to ietekmi uz kopējo 
finanšu plānu. Informē, ka tiks apspriesti arī ierosinājumi par iespējamo līdzdalības budžeta 
palielināšanu, lai nodrošinātu lielāku sabiedrības līdzdalību un atbalstu vietējām iniciatīvām. 
Uzsver, ka tiks izvērtēti dažādi finanšu resursu pārdales iespējamie scenāriji, lai nodrošinātu 
efektīvu un taisnīgu līdzekļu sadalījumu, ietverot arī pašvaldības prioritāro projektu un 
vajadzību izvērtēšanu un ņemot vērā visus piedāvātos priekšlikumus un ilgtermiņa attīstības 
plānus. 

G. PORIETIS ierosina uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas 
kopienas ekspertei G. Dzenei apkopot informāciju par līdzdalības budžeta projektu pirmās 
kārtas pieteikumiem. Pauž viedokli, ka šī informācija palīdzētu izvērtēt ierosināto projektu 
finanšu ietekmi uz pašvaldības budžetu un noteikt, kādi līdzekļi būtu nepieciešami, lai projektus 
īstenotu. Informē,  ka pēc informācijas apkopošanas G. Dzenei būs jāinformē pašvaldības 
domes deputāti par pieteikumiem un iespējamiem budžeta pārdales scenārijiem kādā no 
Finanšu komitejas sēdēm.  

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas 
kopienas ekspertei G. Dzenei apkopot informāciju par līdzdalības budžeta projektu pirmās 
kārtas pieteikumiem un pēc informācijas sagatavošanas ziņot par to kādā no Finanšu komitejas 
sēdēm. Aicina deputātus nobalsot par sagatavoto pašvaldības 2025. gada budžeta projektu. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Kristīne Lakševica (LRA), 
Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone ( LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), 
Arnis Rozītis (LRA)), "Pret" – 2 (Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S)), "Atturas" – nav, (Arta 
Deniņa (JKP), Jānis Vaivads (LZP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas kopienas 
ekspertei G. Dzenei apkopot informāciju par līdzdalības budžeta projektu pirmās kārtas 
pieteikumiem un pēc informācijas sagatavošanas ziņot par to kādā no Finanšu komitejas 
sēdēm.  

2. Atbalstīt pašvaldības 2025. gada budžeta projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 22. janvāra sēdē. 

J. LEJA izsakās par balsošanas motīviem: pauž viedokli, ka pašvaldības 2025. gada budžets ir 
proporcionāli nesamērīgi izstrādāts attiecībā starp Carnikavas pagastu un Ādažu pilsētu.  

I. Krastiņš pateicas pašvaldības Centrālās pārvaldes darbiniekiem par ieguldīto darbu 
pašvaldības 2025. gada budžeta izstrādē. 

K. MIĶELSONE pateicas visiem pašvaldības iestāžu vadītājiem, pašvaldības Centrālās 
pārvaldes darbiniekiem un pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” darbiniekiem 
par profesionālo un kvalitatīvo darbu pašvaldības 2025. gada budžeta sagatavošanā. 
 

Sēde slēgta 2025. gada 14. janvārī plkst. 15:13. 
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Finanšu komitejas priekšsēdētāja                     KARĪNA MIĶELSONE  
                       
Protokolētāja         LINDA PAVLOVSKA 
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